

Notice of Amendments relating to BEA Mortgage Loan Services

With effect from 1st June, 2023 (the "Effective Date"), the Declaration for Mortgage Application will be renamed as "Declaration and Terms and Conditions for mortgage application" and the Bank may send any communication, confirmation, or statement to customer in electronic form (if applicable).

Please note that the changes above is binding on you if you continue to use our mortgage loan services after the Effective Date. Please also note that if you do not accept the above changes, we will unfortunately be unable to continue providing you mortgage loan services. If you have any queries, please call our Mortgage Loans Hotline at 3608 8686.

Should there be any discrepancy between the English and Chinese versions of this Notice of Amendments, the English version shall apply and prevail.

The issue date of this notice is 21st March, 2023.

東亞銀行樓宇按揭貸款服務修訂通知

由2023年6月1日(「生效日」)起，東亞銀行有限公司(「本行」)就按揭申請之聲明將改名為「按揭申請聲明及條款及細則」及本行可以電子形式向客戶發出任何通訊、確認書或結單(如適用)。

請注意，如你在生效日或以後繼續使用按揭貸款服務或保留賬戶，上述修訂將對你具有約束力。如你不接納上述修訂，本行將無法繼續為你提供按揭貸款服務。如有查詢，請致電本行樓宇按揭貸款熱線3608 8686。

本修訂通知之中英文版本如有歧異，以英文版本為準。

本通知之發出日期為2023年3月21日。